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Bestyrelsesmøde i SAS 
21. august 2023 kl. 18.00 i klubhuset  

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams  
Jesper Bjerge Christensen   
Knud Erik Andersen  
Henrik Stæhr  
Anders Tümmler  
Lizette Rysgaard  
Charlotte Brodersen 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

2. Orientering 
• Låseattest – Claus kontakter Kristian 

3. Økonomi 
• Gennemgang af Knud Erik – taget til efterretning. 
• Knud Erik er i gang med en gennemgribende gennemgang af regnskab og justerer 

på relevante poster. 
• Beholdninger kontrolleret og gennemgået. 

4. Lokaler og Arealer (inkl torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug (Henrik) 
Opfølgning solfanger/vandvarmer/elpatron. 
Der er ikke noget unormalitet i vand/el forbruget, men vi skal se på hvordan der kan 
skabes en bedre styring af gulvvarmen i omklædningen. Det forventes at kunne have 
en positiv indvirkning på elforbruget. 
Arsvarlig: Henrik 

 
Projekter generelt (Overgår til David) 
Torsdagsholdet: 
• Der har igen været meget aktivitet. 
• Jord og nedskyllet materiale har været fejet helt op, men det er allerede nede 

igen. Kommunen er kontaktet for status på vores tidligere henvendelse. 
• Næste projekt bliver blandt andet beton på jollepladsen i huller mm. 

 
Øvrige 
• Solcelleprojekt. Ulrik har talt med Torsdagshold omkring monteringsdelen og vi 

indhenter nye priser. 
• Bænk på bro 3 afventer pris på udvidelse af hjørnet på broen. Der er ikke plads til 

en bænk som den er nu. 
• Jesper taler med Torsdagsholdet om at montere grønne og røde markeringer på de 
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2 pæle som markerer den smalleste del af indsejlingen til midterbassinet. 

5. Hovmester 
Intet at bemærke. 

6. Broudvalg 
• Genoptagelse af dialog om fremtidig mastekran i efteråret. 
• Velkommen til klubben arrangement afholdes torsdag den 5. oktober kl. 19.00 i 

multirummet. Alle nye medlemmer får mail og det slås op på FB og hjemmeside. 
Ansvar Charlotte 

• Der har været lidt færre gæstesejlere i år, men der tæller vejret nok også ind. 
• Havne og pladsreglementet tilrettes til praksis omkring muligheden for, for 

nuværende pladshavere, at leje en ekstra bådplads for en kortvarig periode. Claus 
skriver oplæg. 

• Mastekranen har været ukampdygtig. Den er klar igen. 
• Bimålerne indkaldes fra alle der har lånt disse så der kan laves statusoptælling af 

målere. 

7. Kapsejladsudvalg 
Budget Harboe Cup udsendt. Budget godkendt. 
Skæl Cup afvikles den 3. september og tilmeldingen ser lovende ud. 
Slagelse Vinkompagni Cup slutter om 2 onsdage. Der har været rigtig god deltagelse. 

8. Juniorer 
Aktiviteterne er startet igen efter sommerferien. Og specielt søstjernerne er kommet 
fantastisk tilbage – der er nu 10-12 søstjerner. Det er en fornøjelse at se. 
Der er også 2 nye på juniorholdet, og vi ser lige om interessen holder, men det ser 
godt ud. 
Forældre har bygget et nyt brofag til flydebroen, da den gik i stykker i en af 
sommerstormen. 
Vi hjælper Lions med deres Lodseddelprojekt (det tidligere Harboe Ræs) den 9/9. 

9. Sejlerskole 
Er startet igen efter sommerferien og planlagt tur til Svendborg den 9-10. september. 

10. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
Vejrøturen var en kæmpesucces og næste er brombærturen. 

11. Eventuelt 
Medlemmer har bemærket at der er kommet nye skilte på Agersø Havn om betaling af 
havnepenge og seneste afsejlingstid. Det er ikke vurderet at det bør være en 
udfordring for bådejerne. 
 
Overvågningskameraernes server er stået af. Det betyder at vi undersøger et nyt 
setup med andre kameraer omkring bygningerne ved omklædning og klubhus. 
Ansvarlig Ulrik 

12. Næste møde 
27. september kl. 18.00 – afbud Henrik. 
25. oktober kl. 18.00 
 


